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Nr AO.0012.3.00016.2023 

Protokół Nr 87 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie, 

które odbyło się 15 grudnia 2023 r. o godz. 15.15 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecni radni: Marian Kapela, Jacek Tylman, Dominika Woźniak. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Beata Kozikowska                                             - skarbnik gminy Kleczew, 

Marta Sobczak                                                   - kierownik referatu IGN, sekretarz gminy. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył 

Przewodniczący komisji Marek Łuczak. Na wstępie stwierdził, że komisja nie posiada 

quorum (2 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności)                          

w związku z powyższym, komisja zapozna się z materiałami, bez wydania opinii. 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Radni 2 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad 3.  Skarbnik Gminy Kleczew Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Członkowie komisji zapoznali się z powyższym projektem uchwały bez wydania opinii.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zapytał czy Rada 

Miejska może procedować nad uchwałą bez wydania opinii komisji wiodącej? 

 

Sekretarz gminy Marta Sobczak odpowiedziała, że zgodnie z zapisem w Statucie Gminy 

Kleczew komisje opiniują projekty uchwał, nie jest to jednak obligatoryjnym obowiązkiem. 

 

Ad 4. Wolne wnioski. 
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Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

 

 

                                                                 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

                                                                                  Rady Miejskiej w Kleczewie  

                                                                

                                                                                            Marek Łuczak 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk                                              
 

 

 

 

 

 

 


